
Naar aanleiding van de afdoening op de termijnagenda en de reactie van 

omwonenden uit Tienhoven heeft mijn fractie een rondvraag voor RGW 

over het Gebiedsakkoord Oostelijke Vechtplassen. 

Met vriendelijke groet, 

 

Hiltje Keller 

Fractievoorzitter Statenfractie Partij voor de Dieren Utrecht 

 
 Vragen Gebiedsakkoord Oostelijke Vechtplassen:  

- Waarom is GS niet voorafgaand aan ondertekening van het gebiedsakkoord Oostelijke 

Vechtplassen met PS in gesprek gegaan over de bijdrage van de provincie Utrecht, zoals 

toegezegd in RGW 23-10-2017? 

In Tienhoven is begonnen met werkzaamheden bij de Dwarsdijk. 

- Klopt het dat deze werkzaamheden plaatsvinden in het kader van het gebiedsakkoord 

OVP? 

- Wat gaan deze werkzaamheden opleveren voor de biodiversiteit ten opzichte van wat het 

vernietigt? 

- Waarom wordt iets nieuwe natuur genoemd, wat al natuur was? 

- Klopt het dat het gebied de status van stiltegebied zal verliezen? 

- Waarom zijn omwonenden zo laat op de hoogte gesteld van de ingrijpende 

werkzaamheden? 

 


